
 

Grundejerforeningen H. C. Andersens Vej & 

Spangkærparken 

REFERAT 
Fra bestyrelsesmøde den 13. september 2016 

 

1. Referat fra sidste møde.                                                                                    

Godkendt 

2. Nyt fra formanden  

Jesper flytter til Højene, Erik overtager som næstformand 

formandspost, suppleant Lotte Christiansen træder igen i 

bestyrelsen, velkommen tilbage. Nicolai vil prøve at overtage 

Webadminstration af hjemmesiden. Vi vil takke Jesper for det gode 

bestyrelsesarbejde, og ønsker held og lykke fremover. 

3. Nyt fra kassereren  

Anders leder stadig efter en evt. adresseliste. Og der er stadig lidt 

problemer med at se om der er betalt kontingent eller ej. Vi vil 

prøve at få lavet et regneark med en realistisk investeringsplan, med 

hensyn til asfalt, legepladser stier og grønne områders 

vedligeholdelse, så vi til næste møde kan få kortlagt kommende års 

udgifter. 

4. Næste møde 

22/11-2016. Hos Anders, Spangkærparken 56 

 

5. Eventuelt 

Ingen punkter 

 

     
 


